
Warszawa, 16.02.2023 r. 

 

Koleżanki i Koledzy! 

Mundurowi! 

 

Dziękuję za ostatnie spotkanie w Częstochowie. Było Was bardzo dużo. 

Pełna sala! 

Dziękuję Czesławie Koniecznej za perfekcyjne przygotowanie spotkania. 

Przy okazji dowiedziałem się, że prawie wszyscy represjonowani członkowie 

koła SEiRP Częstochowa wygrali prawomocnie przed sądami.  

Gratuluję! 

Do Częstochowy przyjechał niezawodny Zdzisław Czarnecki, ikona  

i legenda walki o emerytury mundurowe. ZBFSOP reprezentował 

przewodniczący Roman Brzóska. ZEiR Straży Granicznej reprezentował 

Stanisław Matusiewicz. 

Jestem wdzięczny szerokiej reprezentacji opozycji. Były posłanki Izabela 

Leszczyna i Ewa Kołodziej z Koalicji Obywatelskiej, był senator Wojciech 

Konieczny i poseł Zdzisław Wolski z Nowej Lewicy.  

Zebrani wysłuchali listu marszałkini Senatu RP Gabrieli Morawskiej- 

Staneckiej, który niniejszym pozwalam sobie zacytować: 

 

„Szanowni Państwo, 

bardzo serdecznie dziękuję za zaproszenie na spotkanie. Niestety  

ze względu na wcześniej zaplanowane obowiązki Wicemarszałka Senatu  

nie jestem w stanie być dzisiaj z Państwem osobiście. 

Chcę jednak z całą stanowczością zapewnić Państwa o moim ogromnym  

i niesłabnącym poparciu dla walki o przywrócenie należnych Wam praw, jaką 

toczycie od lat.  

Ustawa represyjna, przyjęta w sposób urągający państwu prawa podczas 

posiedzenia w Sali Kolumnowej 6 lat temu, jest jedną z największych patologii 

rządów Prawa i Sprawiedliwości. Pragnę podkreślić, że stanowczo sprzeciwiam 

się wprowadzonym zmianom i nie godzę się na krzywdę wyrządzoną 

funkcjonariuszom mundurowym. 



To Wy przez lata wiernie służyliście Polsce, która tak wiele Wam 

zawdzięcza, a w nagrodę odebrano Wam należne świadczenia. 

Jako prawniczka stoję niezachwianie na stanowisku, że ustawa represyjna 

jest nielegalna. Potwierdzają to liczne wyroki sądowe, jak i opinia Sądu 

Najwyższego, wyrażona w wyroku z dnia 16 września 2020 r., w której zostało 

stwierdzone, że system emerytalny nie może być instrumentem prowadzenia 

polityki represyjnej przez Państwo, co ma miejsce w przypadku tej ustawy.  

W demokratycznym państwie prawa nie ma miejsca na odpowiedzialność 

zbiorową, gdzie cała grupa społeczna zostaje ukarana za czyny jednostek. 

Niestety, nie wszyscy doczekali sprawiedliwości w sądzie, a winę za to 

ponoszą rządzący. Mam nadzieję, że już nigdy Państwa środowiska nie spotka 

podobna tragedia, a w Białej Księdze nie pojawi się żadne nazwisko. 

19 grudnia 2022 roku spotkaliśmy się w Senacie z okazji 6. rocznicy 

przyjęcia ustawy represyjnej wraz z przedstawicielami partii opozycyjnych  

i podpisaliśmy wspólną deklarację potępiającą obecną sytuację i zapewniającą,  

że zrobimy wszystko co w naszej mocy, aby po objęciu władzy przez opozycję 

przywrócić Państwu należne Wam świadczenia. 

Wicemarszałek Senatu RP 

Gabriela Morawska-Stanecka” 

 

Poza tematami politycznymi padło wiele konkretnych pytań dotyczących 

sytuacji prawnej emerytów mundurowych. W tym również wyjaśniono kwestię 

możliwości przywrócenia terminu dla osób, które nie zdążyły złożyć odwołania 

do sądu w kodeksowym czasie. Całość spotkania możecie odsłuchać i obejrzeć na 

stronie Częstochowa Info-Video.  

 

Do zobaczenia na następnych spotkaniach gdzieś w Polsce. 

Wasz oddany, Andrzej Rozenek /-/ 

 

https://www.facebook.com/CzestochowaInfoVideo?__cft__%5b0%5d=AZVGgXdyBAPIjxIs5PYooGjtW7suhNlQCKJsYgjsK8wwKLFbDbUKMn0Ma_P0XQHZFyZv1xKdvdO039XilgZAMqFkA0RHwZxadaXrTpo6anHp11YrsSCsNANLHihF371Fb8_ZxSLw3OcB_vOk48sb28CsOV7q3iDaTiAFeM4JJqv1JwnisljufyhYHWOWbxZZGpg&__tn__=-%5dK-R

